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Mám na mysli vytvoření

sněmovní vyšetřovací komise,

která by objektivně zjistila, jak

to bylo s incidentem po

skončení sobotní demonstrace

na Václavském náměstí u

budovy Národního muzea.

Podle videí, která jsem shlédl i

podle vyjádření očitých svědků, je zřejmé, že se část zasahujících

policistů chovala při tomto incidentu velmi neurvale až brutálně.

Nemohu se zbavit dojmu, že se tak chovala na objednávku a že zde

byl určitý zájem jistých politických kruhů (abych přímo nejmenoval

ministra vnitra a předsedu hnutí STAN Rakušana) vyvolat incident, o

němž se bude psát a mluvit v médiích více nežli o tříhodinové

protivládní demonstraci za účasti desetitisíců lidí.

Konec konců nebylo by to nic divného, neboť už po lednové

demonstraci, kterou organizoval L. Vrabel, byl tento muž ihned po

ukončení demonstrace přímo na Václavském náměstí zajištěn Policií

ČR a odveden k podání vysvětlení za čin, kterého se údajně měl

dopustit dva měsíce předtím. Jinak řečeno, policie čekala na

demonstraci a pak provedla spektakulární „zhaftnutí“ pana Vrabela.

A ještě umožnila proukrajinským aktivistům, aby pana Vrabela polili

barvami ukrajinské vlajky.

Myslím, že parlamentní opoziční strany by na základě sobotní

události měly konat, neboť z dostupných videí a svědectví

postižených anebo jen přítomných občanů lze dedukovat velmi

snadno závěry.
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Přece není možné, aby policie účelově zasahovala proti protivládním

demonstracím, respektive jejich organizátorům. Anebo jejich

účastníkům.

Ministru vnitra a šéfovi policejního zákroku u Národního muzea by

celá věc neměla projít jen tak snadno.

Stejně tak ředitel Národního muzea by měl být povolán k

zodpovědnosti ministrem kultury za nevyvěšení české státní vlajky

na budově muzea. Vyvěšení pouze ukrajinské vlajky na této budově

představuje vysokou neúctu vůči jednomu ze symbolů českého státu,

české vlajce. Zkrátka, když se vyvěšuje vlajka nějakého státu na

veřejnou budovu, měla by být vyvěšena také česká státní vlajka, a to

na čestnějším místě nežli vlajka druhého nebo dalších států. A to se

v tomto případě nestalo. I tento postup vypadá jako záměrnà

provokace...

Jiří Paroubek

Předseda vlády ČR v letech 2005-2006. V období 2004-2005

ministrem pro místní rozvoj. Po oba roky kdy byl premiérem

dosahoval stát hospodářský růst (HDP) cca 7 % a schodek státního

rozpočtu byl plně pod kontrolou, zejména vytvářením vysokých

rozpočtových rezerv. Předseda ČSSD v letech 2005-2010, kdy tato

strana dosáhla nejlepších volebních výsledků ve své historii a stala se

nejsilnější českou politickou stranou. V letech 2006-2013 členem

Poslanecké sněmovny. V letech 1990-2005 členem pražského

zastupitelstva. v období 1998-2004 náměstkem primátora pro

finance. Předseda Společnosti W. Brandta a B. Kreiskeho od roku

1993 až dosud. Vydavatel časopisu Trend v letech 1993-2010.

Předseda redakční rady serveru Vaše věc od roku 2010 dosud.

Předseda strany LEV 21 - národních socialistů v letech 2011-2014.
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Komentáře

Pro možnost psaní komentářů se přihlašte nebo zaregistrujte.

Miroslav Kelnar - 18.3.2023 20:22.

Rajchl si musí zvyknout na to, že se stal nebezpečným pro

vládu, a že se může zaklínat na začátku demonstrace, jak

chce, že my tu nejsme proruští a já nejsem přítelem Putina, a i tak

mu tam ty provokatéry s ruskými nášivkami pošlou, tomu prostě

nezabrání. Musí mít tvář pokrového hráče, ale musí si také uvědomit,

že to nesmí přehánět, že minimálně polovina lidí, co tam na té

demonstraci má, má k Rusku sympatie. Ta akce u Muzea byla

spontání, to nebyla žádná provokace, to vím na 100%, protože se s

tím Popelkou znám a on mi říkal, k čemu se chystá. Jak jsem to

popsal dnes ve svém článku, ti s ruskou vlajkou, ti byli na té

odpolední demonstraci proto bídě, a pak po té 5. hod. večerní se

zorganizovala ta neplánovaná akce u Muzea a tam došli dva s těma

nášivkama Wagnera. Na té odpolední demonstraci byli dva se Z a

ruskou vlajkou, ale u toho Muzea došlo k výměně směn, tam se

najednou objevili ti s těma nášivkama s Wagnerem, a už tam ale

nebyli ti s tím Z a ruskou vlajkou na rukávě.  A najednou tam u

Muzea bylo plno reportérů, kteří nebyli na té odpolední demonstraci.

Někdo jim dal avizo,a podle mě někteří z těch reportérů věděli, že

tam ti s těmi nášivkami Wagnera budou. Já jsem šel v jednu chvíli

okolo, jak si tam jeden reportér fotil nějakou červenou nášivku na

jednom rameni u jednoho toho jako by demonstrantra, a ten mu tam

tu nášivku nastrkoval před nos, aby si ji dobře mohl vyfotit. Já až

druhý den jsem se v noviných dočetl, že prý tam byly nášivky

Wagnera a tak jsem si vzpomněl na to, jak si tam ten jeden fotograf

fotil tu červenou nášivku, tak jsem si pak řekl, tak to bylo asi ono, to
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červené. Kde by ji kdo tady sehnal? A podle mě 90% lidí na té

demonstraci nevědělo, jak ten Wagner vypadá. Dokud budou

bezcharakterí novináři, a hloupí lidé ochotni věřit lžím, tak tady ty

provokace budou fungovat.     

Pro možnost psaní komentářů se přihlašte nebo zaregistrujte.

Miroslav Kelnar - 18.3.2023 19:30.

My jsme na vedoucího kolotoče na Národním muzeu

odnesli výzvu k odstranění ukrajinské vlajky s tím, že se

jedná o stát podporující fašismus. Nereagovali. PRO měli ve středu

tiskovou konferenci, hezká byla, a tam mluvili o tom, že se toto téma

otevřelo snad na bezpečnostním výboru parlamentu, prý to tam

otevřeli SPD a ANO, já jsem psal jak na SPD, tak i na Babiše.  Psal

jsem na všechna ta hnutí, jako Národní demokracii, Alianci

národních sil, DOST, PES, aby k tomu vydali nějaká prohlášení. 

Ještě že je v tom ten doc. Ševčík, že díky němu se o tom bude ještě

nadále snad mluvit. Já jsem podal stížnost na Policejního prezidenta,

policisté se ozvali, že prý to bude řešit Odbor vnitřní kontroly na

Krajské policii, ti už mi poslali dopis, abych jim předložil videa a

jména policistů, kteří se údajně měli dopustit brutality. Já jsem se

obrátil na Rajchla, který tvrdí, že jim tam naposílali účastníci

demonstrace různá videa a tak aby mi je poskytli. Ale bylo by

potřeba, aby se toho chopily opoziční strany v parlamentu, alespoň to

zkusit prosadit tu komisi. Já jsem připraven jít svědčit kamkoliv.

Pokud by se to začalo vyšetřovat v parlamentu, tak bych to

vyšetřování na policii zrušil. Sám proti policii nic nesvedu, já s tím

mám svoje zkušenosti, policie vám sdělí, že se nic neprokázalo a

nikdo se vás nezastane. 5 let jsem bojoval za vyšetřování korupce na

elektrárně Adularya, a policie se státním zastupitelstvím se vám

smějí do oči. Já v pondělí odnesu na Magistrát žádost o

zaregistrování demonstrace na příští sobotu právě na schodech

Muzea, kdyby se tam sešlo tak 40 lidí, to by stačilo, když budeme
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křičet do několika megafonů o brutalitě policie. Ať se na tento případ

nezapomene. Je to také příležitost, jak ukázat, jak sdělovací

prostředky lhali od samého počátku, vědomně lhali.  

Pro možnost psaní komentářů se přihlašte nebo zaregistrujte.

Stanislav Řepík - 18.3.2023 17:00.

Vlajka na budově Národního muzea je vlajkou fašistického

státu Ukrajina - proti fašismu máme zákon a není

uplatňován záměrně. Už nyní koluje po EU název euroatlantický

fašismus jsme jeho součástí díky tzv. našim elitám, které nejsou

elitami ani náhodou !!! 

Pro možnost psaní komentářů se přihlašte nebo zaregistrujte.

Stanislav Řepík - 18.3.2023 17:01.

Vlajka na budově Národního muzea je vlajkou fašistického

státu Ukrajina - proti fašismu máme zákon a není

uplatňován záměrně. Už nyní koluje po EU název euroatlantický

fašismus jsme jeho součástí díky tzv. našim elitám, které nejsou

elitami ani náhodou !!! 

Pro možnost psaní komentářů se přihlašte nebo zaregistrujte.
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